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DROŠĪBAS KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 16. 

 

2023.gada 16.novembris 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.09:15. 

 

Sēdes vadītājs – komitejas priekšsēdētājs Voldemārs Pozņaks. 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards Gorkšs.  

Pašvaldības darbinieki –  

Administratīvās pārvaldes juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne;   

Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, vadītāja vietniece Andra Vanaga, vides un 

meliorācijas inženieris Jānis Ozoliņš; 

Būvvaldes vadītāja Inga Šuldrika; 

Iekšējais auditors Viktorija Belova; 

Reģionālās pašvaldības policijas priekšnieks Māris Bomiņš. 

 

Darba kārtība 

1. Informatīvs - Pašvaldības policijas atskaite par oktobra mēnesi;  

2. Par grozījumiem Reģionālās pašvaldības policijas amatpersonu un darbinieku atlīdzības 

nolikumā;  

3. Par pašvaldības faktisko rīcību;  

4. Informatīvs - Par piketa vietas precizējumu. 

Piebalsotais jautājums  

5. Informatīvi - personas sūdzība par atteikumu piešķirt nomā pašvaldībai piederošo 

nekustamo īpašumu. 

 

Voldemārs Pozņaks atklāj sēdi. 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Voldemārs Pozņaks, viņš ierosina iekļaut darba kārtībā vēl vienu 

informatīvo jautājumu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Pozņaks aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka - 

Piebalsojamo 6.jautājumu iekļaut Drošības komitejas sēdes darba kārtībā, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
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1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 

Priekšlikums atbalstīts, papildina darba kārtību un Pozņaks aicina to apstiprināt. 

 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2023.gada 16.novembra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

1. Informatīvs - Pašvaldības policijas atskaite par oktobra mēnesi 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:02:15) 

Par jautājumu ziņo Māris Bomiņš - sniedz atskaiti par pašvaldības policijas darbu oktobra 

mēnesī. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Bomiņš, Pozņaks 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Pozņaks aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka - 

Pašvaldības policijas atskaite par oktobra mēnesi pieņemta zināšanai, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

2. Par grozījumiem Reģionālās pašvaldības policijas amatpersonu un darbinieku 

atlīdzības nolikumā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:25:33) 

Par jautājumu ziņo Māris Bomiņš - Lai izlīdzinātu atalgojuma apmēru ar citu Rīgas reģiona 

pašvaldības policijas nodaļu atalgojumu, kas veicina darbinieku aizplūšanu un apgrūtina jaunu 

darbinieku piesaisti, sagatavots lēmuma projekts par darbinieku atalgojuma palielināšanu. 

Viņš sniedz sīkāku skaidrojumu par esošo pašvaldības policijas atalgojumu un plānoto. 

Jautājumu sadaļā piedalās Pozņaks, Bomiņš. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Pozņaks aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Reģionālās pašvaldības policijas amatpersonu un darbinieku 

atlīdzības nolikumā”, 

Atklāti balsojot  
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SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 

ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Finanšu komitejas sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

3. Par pašvaldības faktisko rīcību 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:46:59) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – saņemta sūdzība no iedzīvotāja un paralēli saņemts 

piedāvājums iegādāties ceļa daļu par vienu euro. Lai realizētu ceļa iegādi, secināts, ka interese 

par šo piedāvājumu ir, bet lai nonāktu līdz risinājumam, tad pastāv ilgtošas neskaidrības - 

netiek risināts jautājums par koplietošanas meliorācijas sistēmas atjaunošanu un nav legalizēta 

Everesta ielas daļa. Iesniedzēja sūdzība ir par pašvaldības bezdarbību, lai risinātu šos 

jautājumus. Viņš sniedz skaidrojumu par koalīcijas deputātu sapulcē lemto, kas rezultātā 

nolēma šo jautājumu skatīt katru mēnesi Drošības komitejas sēdēs. 

Savu skaidrojumu par meliorācijas sistēmu un risinājumiem sniedz Ozoliņš un par situācijas 

risinājumiem Šuldrika. 

Jautājumu sadaļā piedalās Šuldrika, Pozņaks, Ozoliņš, Zvaigzne. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un  aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka - 

Pašvaldībai uzsākt piespiedu izpildes darbības (ar piespiedu naudu) saistībā ar sūdzībā 

minētās problēmas atrisināšanu, jautājuma izskatīšana DK ik pēc mēneša, 

Atklāti balsojot  

ar 3 balsīm "Par" (Ints Vancāns, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – 1 (Arnolds Keisters), "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

4. Informatīvs - Par piketa vietas precizējumu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:18:04) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – jautājumu jau vienu reizi komiteja izskatīja, bet bija 

neskaidrības ar konkrētu vietu, kurš persona vēlas piketu rīkot, tāpēc tika uzdots to noskaidrot. 

Šobrīd viņš redz, ka materiāliem pievienota karte, kurā vietā piketu paredzēts rīkot. 

Vanaga piekrīt, ka komunikācija ar piketa rīkotāju ir notikusi un viņa iesniegusi informāciju 

par vietu. Vanaga ierosina šajos neskaidrajos apstākļos piketu rīkošanu ierobežot. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un  aicina balsot par lēmuma projektu. 

 



1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka - 

Pašvaldībai atļaut piketa rīkošanu, 

Atklāti balsojot  

ar 3 balsīm "Par" (Ints Vancāns, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – 1 (Arnolds Keisters), 

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

5. Informatīvi-personas sūdzība par atteikumu piešķirt nomā pašvaldībai 

piederošo nekustamo īpašumu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:25:00) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – jautājumu komiteja jau izskatīja un tika uzdots 

pašvaldības vienai darbiniecei noskaidrot otras darbinieces, kurai mazdārziņš iznomāts, 

viedokli. Ja zemes nomniece atteiktos no zemes nomas, tad situācija būtu atrisināta, bet šāds 

atteikums saņemts nav. 

Melnieks sniedz viedokli par šo situāciju. 

Jautājumu sadaļā piedalās Pozņaks, Melnieks, Zvaigzne, Keisters, Vancāns 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un  aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka - 

Pašvaldībai organizēt privātpersonas uzaicināšanu uz nākamo DK sēdi, lai varētu 

uzklausīt privātpersonas viedokli NĪ nomas jautājumā 

Atklāti balsojot  

ar 3 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Ints Vancāns, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav 

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt 
 

 

Sēdi slēdz plkst.11:01 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)  Voldemārs Pozņaks 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)  Vija Milbrete 

 


